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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde  
Tidspunkt: kl. 18:30 – 21.00 (150 min) 

Mødeleder: Anders Christian Frederiksen 

Referent: Bjørn From 

Fraværende:  Ronny, Ole og Jan 

 

Gæster:  

Suppleant for medarbejderrepræsentant: Line Møller Kaspersen 

 

Dagsorden  

 

Oplysning 

Beslutning 

Drøftelse 

Tid
 i m

in
. 

 

Referat 

 

 

Opfølgning 

 

1. Godkendelse af dagsorden  B 0 Dagsorden er godkendt  

2. Nyt fra Elevråd og Ungebyråd O 10 Elevrådet har arbejdet med 

høvdingeboldturneringen og er godt i 

gang med at finde sponsorer.  

 

3. Opfølgning på besøg fra BUUU-udvalget på 

seneste skolebestyrelsesmøde v/Anders 

D 15 Det gav spændende dialoger og var 

interessant at se den politiske ”side af 

bordet”. Den nye Børn- og Ungepolitik 

virker god, men kan opleves lidt 

ukonkret. Det kunne være spændende 

at høre nogle konkrete bud på 

løsningen af den udsendte politik.  

Det var rart at få sagt højt, hvor meget 

Munkebo Skole bidrager med i den 

samlede økonomiske opgaveløsning.  

Netværk med andre skolebestyrelser 

kunne være godt, så vi sammen kan 

løse opgaven i pressede tider.  

 

 

4. Drøftelse og revision af principper for 

klassekasse; samt drøftelse af holdninger 

til forældrekørsel v/Tina 

D 45 Baggrunden for drøftelsen er at være 

nysgerrig på om princip for 

klassekassen kan være begrænsende 

for klassens aktiviteter.  

Princippet opleves ikke altid efterlevet. 

I nogle klasser indbetales mere end 

beskrevet i det nuværende princip.  

Ligeledes ønskes det drøftet om 

forældrekørsel kommer til at virke som 

en forældreudgift at gå i skole. 

Princippet er revideret og opdateret 

på hjemmesiden. 

 

5.  Orientering om den politiske proces om 

fremtidens skole v/Tina 

O 15 Tina orienterede om kommunens 

tanker om ”fra fagland til borgerland” 

Man er optaget af, hvordan brugerne 

 

https://munkeboskole.aula.dk/sites/munkeboskole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20om%20%C3%A5rgangs-klassekasse.pdf
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oplever mødet med fagland. 

”Fremtidens skole” er et politisk 

projekt, som vil sætte pejling på, 

hvordan politikerne ser folkeskolerne i 

Kerteminde i fremtiden – med særligt 

fokus på, hvordan alle børn kommer 

kan være del af ’fællesskaber’ gennem 

hele deres børne- og ungeliv, i skole og 

i fritid.  

Vi skal næste år forholde os til, 

hvordan vi indarbejder dette i den 

videre udvikling af Munkebo Skole.  

 

6 Orientering om gratis buskørsel for børn 

og unge i Kerteminde Kommune v/Tina 

O 10 Tina orienterede: Børn i Munkebo får 

ikke glæde af initiativet, da der kun 

kører regional busser i Munkebo. 

Aftalen gælder kun de blå ”bybusser” i 

Kerteminde og omegn. Munkebo-børn 

skal fortsat betale for at komme til 

Kerteminde i fritiden.  

 

7.  Budgetproces for internt budget D 30 Skolen har ikke modtaget det endelige 

budget. Orientering om det økonomisk 

pressede budget og overvejelser på 

Munkebo Skole i forhold til dette.  

Uge 11 – d. 13/3 kl. 19:30-20:30  

afholdes der et budgetformøde. Der er 

opbakning fra bestyrelsen til af afholde 

budgetformødet i den kendte form. 

I forhold til vikarløsningen drøftes der 

om man kan laves et frivilligt 

vikarkorps af studerende. 

 

8. Case om samarbejde mellem skole og 
hjem v/Bjørn 

D 25  Bjørn fremlagde case om manglende 

forældreopbakning til sociale 

aktiviteter.  

Bestyrelsen henviser til princip om 

klasseambassadører. 

 

9. Eventuelt   Bestyrelsen blev informeret: Skolen 

oplever lige nu udfordringer med 

puffbars. De findes i vid udstrækning 

på skolen. Det foreslås, at der sættes 

ind på mellemtrinnet i forhold til 

oplysning af forældregruppen.  
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Referat underskrevet og godkendt.  Munkebo, d. _____/_____ 2022 
 
 

Jan Kempf              Jesper Hauge Jensen Julie Ostenfeldt Thinesen         Anders C. Frederiksen 
Medarbejderrepræsentant Forældrerepræsentant Forældrerepræsentant Formand 

 
Ole Stig Toftegaard Pia Kristine Lüders Røge            Henrik Broholm Jakobsen           Dan Lohmann   
 
Medarbejderrepræsentant Forældrerepræsentant              Næstformand         Forældrerepræsentant 

 
 
 
Tina Nygaard  Marlene Motzkus Andersen Gitte Borch 
                               
Ledelsesrepræsentant Ledelsesrepræsentant Forældrerepræsentant  
 
 
Suppleanter: Martin Staffe, Mariah L. Z. Panduro  
 
 

Elevrådet foreslår at lave oplysning, 

som tydeligt viser, hvor farligt nikotin 

kan være. 

Der var et spørgsmål angående pauser 

for ungemiljøet og deres muligheder i 

pauserne. Unge må være alle andre 

steder end i området omkring 0.-2. 

klasse. 

  
 
 


